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رئیس جمهور کسب رتبه اول در منطقه و پانزدهم 
در دنیا در حوزه بهداشت و درمان را نشانه پیشرفت 
و بالندگی کشور دانست و گفت: کینه دشمنان از 
همین دستاوردهای عظیم ناشی شده و قطعاً برای 
آنها پذیرفتنی نیســت که کشوری تحت تحریم 
نه تنها ۹۵ درصــد از داروهای مورد نیاز مردمش 
را تولید کند، بلکه به صادرکنندگان دارو نیز تبدیل 

شود.
به گزارش ایلنا، ســید ابراهیم رئیسی در هشتمین مقصد از 
جلسات نظارت ســتادی بر دستگاه های اجرایی، صبح دیروز 
دوشــنبه به وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی رفت و 
پس از استماع گزارش وزیر و معاونین این وزارتخانه از عملکرد 
یکساله، راهکارها و پیشنهاداتی در ۲۳ محور در جهت ارتقای 
کمی و کیفی فعالیت های وزارت بهداشت و درمان و آموزش 
پزشکی ارائه کرد.رئیس جمهور ضمن قدردانی از نقش آفرینی 
همه دست اندرکاران و مسئولان این بخش در ادوار مختلف در 
ارتقای شاخص های سلامت، بهداشت و درمان کشور، تصریح 
کرد: وزارت بهداشــت و درمان، در دولت سیزدهم، در شرایط 
بســیار سخت همه گیری کرونا کار خود را آغاز کرد که روزانه 
بیش از ۷۰۰ نفر از هموطنانمان جان خود را از دست می دادند و 
خانواده های بسیاری داغدار می شدند، اما با همت مسئولان این 
وزارتخانه برگ زرینی در تاریخ نظام سلامت کشور رقم خورد 
و در کنترل این بیماری به نقطه ای رسیدیم که هم در ابتلا و 
هم در فوتی ها، آمار صفر یا تک رقمی را تجربه می کنیم و اقدام 
جهادی وزارت بهداشت و کادر درمان کشور در واکسیناسیون 
سراسری مردم ما را در زمره کشورهای موفق در مبارزه با کرونا 
قرار داد.رئیسی »بیمه رایگان ۶ میلیون نفر« از دهک های پایین 
جامعه در قالب بیمه ســلامت را اقدام بزرگ و ارزشمند دیگر 
دولت سیزدهم در عرصه بهداشــت و سلامت عنوان کرد و 
افزود: با استمرار طرح بیمه سلامت در چند ماه آینده، پوشش 
بیمه همگانی که از اقدامات ناتمام دولت های گذشــته بوده 
است، محقق خواهد شد.رئیس جمهور طراحی و اجرای »طرح 
دارویــار« با هدف مبارزه با رانت و قاچاق معکوس دارو را اقدام 
مهم دیگر وزارت بهداشت در دولت سیزدهم برشمرد و اظهار 
داشت: اهمیت نظارت بر اجرای صحیح این طرح بسیار مهم، 
کمتر از طراحی آن نیست و تحقق کامل این طرح نیازمند توجه 

و مراقبت دقیق، موثر و مستمر وزارت بهداشت است.

 قدردانی از اقدام ارزشمند کاشت حلزون
 برای ۱۰ هزار کودک ناشنوا

رئیســی همچنین با قدردانی از اقدام بسیار ارزشمند کاشت 
حلزون برای ۱۰ هزار کودک ناشنوای زیر دو سال تصریح کرد: 
این اقدام از جمله خدمات بسیار حائز اهمیت وزارت بهداشت و 
درمان است که قابل ارزش گذاری نیست و باید با قوت ادامه یابد 
تا جایی که همه خانواده های دارای کودک ناشنوا یا کم شنوا از 
این امکان و خدمت ذی قیمت مطلع شده و برای درمان کودک 
خود اقدام کنند و دیگر کودک ناشنوایی در کشور نداشته باشیم.

رئیسی به اجرای موفق »طرح نسخه الکترونیک« نیز اشاره 
کرد و گفت: این طرح مهم و کاربردی مدت ها به کندی انجام 
شده و در میدان اجرا قرار نمی گرفت، اما در دولت سیزدهم به 
صورت موفق به اجرا درآمد و آن بخش معدود از پزشکان محترم 
که همچنان از نسخه الکترونیک استفاده نمی کنند نیز باید خود 
را مقید و موظف به اجرای آن بدانند تا در روند اجرای این طرح 

اخلال ایجاد نشود.
 افزایش ظرفیت رشته پزشکی 

با نگاه کارشناسی ادامه یابد
رئیس جمهور »افزایش ظرفیت ۲۰ درصدی رشته پزشکی« 

در کنکور را اقدام اساسی دیگر دولت سیزدهم در راستای ارتقای 
کیفی و کمی عملکرد آتی نظام سلامت کشور برشمرد و افزود: 
در سال های گذشته به بهانه عدم وجود زیرساخت از افزایش 
پذیرش رشــته های پزشکی امتناع می شد که خوشبختانه در 
دولت سیزدهم با نگاه مسأله محور به دنبال ایجاد زیرساخت ها 
رفتیم و افزایش ۲۰ درصدی ظرفیت رشته های پزشکی متناسب 
با نیاز کشور انجام شــد و جا دارد این روند با نگاه کارشناسی 
همچنان ادامه داشــته باشد.رئیســی در ادامه به مدیران این 
وزارتخانه توصیه کرد در زمینه افزایش دانشکده های پزشکی، 
به دور از توقعات و چانه زنی ها، ملاک و معیار را صرفا تشخیص 
و نظر کارشناســی قرار دهند.پیگیری و اجرای طرح پزشک 
خانواده، توجه ویژه به موضوع گردشــگری سلامت، استفاده 
بیشتر از دستاوردهای علمی و فناوری و محصولات دانش بنیان 
در خدمات پزشــکی، سامان دادن به طرح پرونده الکترونیک 
ســلامت، تسهیل و تسریع در صدور مجوز کسب و کارها در 
حوزه بهداشت و درمان در درگاه ملی خدمات دولت هوشمند، 
ایجاد ظرفیت برای جذب پزشــکان متخصص در استان ها و 
شفافیت سهام داری مؤسسات پزشکی از دیگر نکات مهمی بود 
که رئیس جمهور وزارت بهداشت،  درمان و آموزش پزشکی را به 

پیگیری و اجرای دقیق آنها مکلف کرد.
پزشکان اجرای قانون جوانی جمعیت را به شکل 

مستمر و دقیق پایش کنند
رئیس جمهور در بخش دیگری از ســخنانش به مسئولان 
وزارت بهداشــت توصیه کرد با پایش دقیق و مستمر اجرای 
»قانون جوانی جمعیت« به عنوان یکی از قوانین مورد تأکید 
دولت، هر بخشی را که مشــکلی در اجرای آن وجود دارد، یا 
اجرای آن مثمرثمر نیست، حتماً به دولت و مجلس گزارش کنند.

بازنگری در ساعات کشیک  پزشکان در بیمارستان ها با هدف 
افزایش کیفیت خدمات پزشکی، بهره گیری از ایده ها و نظریات 
جدید در حوزه درمان بویژه در بحث طب ســنتی، ارتباط مؤثر 
با نخبگان و توجه به نظرات متخصصان برغم تفاوت سلیقه 
در مسائل سیاسی و اجرای عدالت در نظام پزشکی در بخش 
آموزش، جذب، ارتقا، توزیع نیروی انســانی و تقسیم امکانات 
و ظرفیت ها نیز از توصیه های مهم رئیسی به مدیران وزارت 

بهداشت، درمان و آموزش پزشکی بود.
کمبود یک دارو می تواند تمام خدمات ارزشمند 

نظام سلامت را زیر سوال ببرد
رئیسی »پیش بینی نیازهای دارویی کشور« را امری بسیار مهم 
و حیاتی توصیف و تصریح کرد: تشکیل معاونت غذا و دارو در 
این وزارتخانه به معنای آن اســت که امنیت غذایی و دارویی 
به شــکل توأمان و در یک درجه از اهمیت قرار دارد، بنابراین 
مسأله تأمین داروی مورد نیاز کشور بسیار حائز اهمیت است 
و پیدا نشــدن یک دارو در داروخانه ها تمام اقدامات و خدمات 
ارزشمند مجموعه نظام سلامت و بهداشت و درمان کشور را 

زیر سوال خواهد برد.
 قدردانی از بسترسازی وزارت بهداشت

 برای حفظ نخبگان حوزه پزشکی
ضرورت تبیین اقدامات و خدمات ارائه شده در حوزه بهداشت 
و درمــان به مردم در دولت مردمی، نظارت بر انضباط مالی در 
بیمارستان ها و بسترسازی برای حفظ نخبگان حوزه پزشکی 
از دیگر نکاتی بــود که رئیس جمهور در جمع مدیران وزارت 
بهداشــت مورد اشــاره قرار داد و اظهار داشت: مسأله ارتقای 
بهره وری نیز یکی دیگر از مســایل محوری و مهم در دولت 
سیزدهم است. در همه حوزه ها بویژه در حوزه بهداشت و درمان 
به دنبال آن هستیم تا بر اساس یک نظام برنامه ریزی و ارزیابی 
دقیق، به نحو شایســته و با هدف افزایش بهره وری از نیروی 

انسانی استفاده کنیم، چرا که رشد اقتصادی، سلامت و کیفیت 
خدمات پزشکی، متکی به افزایش بهره وری است.

 ضرورت »توجه ویژه به موضوع بهداشت«
 در راستای پیشگیری قبل از درمان

رئیسی همچنین تکمیل و بهره برداری از ۸۵۰ پروژه بهداشتی و 
درمانی، معرفی ۲۲۰ بیمارستان کشور به عنوان مراکز گردشگری 
سلامت و همچنین کسب رتبه اول در منطقه و پانزدهم در دنیا 
در حوزه بهداشت و درمان را نشانه پیشرفت و بالندگی کشور و 
موجب افتخار نظام جمهوری اسلامی و مردم ایران دانست و 
گفت: حقد و کینه دشمنان از همین دستاوردها و پیشرفت های 
بزرگ و عظیم ناشی شده و قطعاً برای آنها پذیرفتنی نیست 
که کشــوری تحت تحریم نه تنها ۹۵ درصد از داروهای مورد 
نیاز مردمش را در داخل تولید کند، بلکه به صادرکنندگان دارو 
نیز تبدیل شود.رئیس جمهور در پایان بار دیگر »توجه ویژه به 
موضوع بهداشت« در راستای پیشگیری قبل از درمان را مورد 
تأکید قرار داد و گفت: امیدواریم با استمرار تلاش های مجموعه 
وزارت بهداشــت و درمان و آموزش پزشکی، نظام سلامتی 
عادلانه، مردم محور و توأم با حفظ کرامت بیمار داشته باشیم 
که به قطب سلامت منطقه و جهان نیز تبدیل شده باشد.پیش 
از سخنان رئیس جمهور، بهرام عین اللهی وزیر بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی، گزارشی درباره اقدامات انجام شده از سوی 
ایــن وزارتخانه از جمله در زمینه کنترل موفق بیماری کرونا، 
طراحی و تولید کیت تشخیص سویه امُیکرون، تولید ۵ واکسن 
کرونا به عنوان تنها کشور تولیدکننده واکسن در منطقه، بیمه 
رایگان ۶ میلیون نفر از سه دهک پایین جامعه، بیمه روستایی، 
اجرای طرح دارویار، تخصیص سهم یارانه سلامت به ۳۶۶ دارو، 
تکمیل و بهره برداری از ۸۵۰ پروژه بهداشتی و درمانی، اجرای 
قانون تعرفه گذاری خدمات پرستاری، تجهیز ۷۹۰ بیمارستان در 
راستای توزیع عادلانه خدمات سلامت، توزیع ۱۰ هزار پزشک 
متخصص در مناطق محروم در راستای محرومیت زدایی در 
حوزه سلامت، حمایت از بیماران صعب العلاج با افتتاح صندوق 
حمایت از این بیمــاران، افزایش ۴۱ درصدی شــرکت های 
دانش بنیان در حوزه بهداشت و سلامت، بهره برداری از ۲ هزار 
پروژه عمرانی در حوزه بهداشت و درمان تا پایان سال و آمادگی 
برای افتتــاح یک پروژه بزرگ ملی در هر هفته، ایجاد پنجره 
واحد تولید دانش بنیان، ایجاد سامانه برخط قیمت گذاری دارو و 

دیپلماسی سلامت ارائه کرد.

رئیسی در جلسه نظارت ستادی بر وزارت بهداشت:

کمبود یک دارو می تواند تمام خدمات ارزشمند نظام سلامت را زیر سوال ببرد
میرتاج الدینی:

غفلت از حل مشکلات مردم گناهی نابخشودنی است
نماینده مردم تبریز تاکید کرد: غفلت از حل مشکلات مردم به ویژه در حوزه 

اقتصادی گناهی نابخشودنی است.
سیدمحمدرضا میرتاج الدینی در گفت وگو با خانه ملت، با اشاره به سخنان مقام معظم رهبری 
در دیدار با مردم اصفهان تاکید کرد: رهبری معظم دربخشی از صحبت های خود تاکید کردند 
مهم ترین مشکل ما هم امروز علی العجاله مشکل اقتصادی است  لذا باید توان کشور را صرف 
حل این مشــکل کرد.وی افزود: بسیاری از مسائلی که امروز شاهد آن هستیم در مشکلات 
اقتصادی ریشه دارد و اگر به مطالبات اقتصادی مردم پاسخ داده شود طیف گسترده ای از مردم 
به دامان انقلاب باز می گردند و بی شک مساله اقتصاد مضوع اصلی کشور است.میرتاج الدینی 
در ادامه تصریح کرد: دشمنان با ابزارهای مختلف در پی ایجاد فشار مضاعف از بعد اقتصادی به 
مردم هستند و غفلت از حل مشکلات مردم به ویژه در حوزه اقتصادی گناهی نابخشودنی است.

 ارکانی: مجلس به دنبال رفع اشکالات
 در روند بررسی جداول بودجه است

یک عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس تاکید کرد که طرح اصلاح روند بررسی 
بودجه سالیانه در مجلس در راستای رفع اشکالات درباره رسیدگی به جداول بودجه 

است و دولت باید به جای انتقاد از این موضوع، استقبال کند.
احسان ارکانی در گفت وگو با ایسنا، در واکنش به صحبت های اخیر میرکاظمی رئیس سازمان برنامه 
و بودجه مبنی بر اینکه ارسال جداول بودجه به مجلس به صلاح نیست، گفت: یکی از اشکالات جدی 
در روند بررســی جزئیات بودجه سالیانه آن است که مجلس وقت زیادی جهت رسیدگی به احکام و 
تبصره های بودجه صرف می کرد و در دقیقه ۹۰ رای کلی به جداول داده می شد. حال اینکه کل بودجه 
مربوط به جداول است.وی یادآور شد: در همین راستا نمایندگان مجلس کلیات طرح اصلاح ماده ۱۸۲ 
آئین نامه داخلی مربوط به تغییر در روند بررسی بودجه را تصویب کردند که قرار شد این طرح به صورت 
دو شوری بررسی شود. بدان معنا که مجددا طرح به کمیسیون آئین نامه داخلی جهت بررسی جزئیات 
آن ارجاع شد و بعد از ارائه گزارش این کمیسیون، مجلس وارد رسیدگی به جزئیات می شود.این عضو 
کمیسیون برنامه و بودجه ادامه داد: با تصویب این طرح سازمان برنامه و بودجه مکلف خواهد شد که به 
صورت جداگانه جداول بودجه را به مجلس ارائه داده تا آن را مورد بررسی دقیق قرار دهد؛ اینکه آقای 
میرکاظمی بیان کرده که این موضوع به صلاحدید و نظم و نظام و یکپارچکی را به هم می ریزد، حرف 
قابل قبولی نیست. انتظار می رود که آقای میرکاظمی و سایر ارکان دولت مصوبات مجلس به عنوان قانون 
را در مقام مجری اجرا کند نه اینکه برای آن »چون و چرا« بیاورد.ارکانی با تاکید بر لزوم رسیدگی دقیق 
به جداول بودجه، گفت: معمولا هزاران اتفاق در جداول بودجه رخ می داد و مورد رسیدگی نمایندگان هم 
قرار نمی گرفت. ما با آسیب شناسی این اتفاقات در این طرح به دنبال رفع اشکالات هستیم پس نباید این 
موضوع باعث ناراحتی و نارضایتی سازمان برنامه و بودجه شود، مجلس می خواهد اشکالات موجود در 

روند رسیدگی به جداول را حل کند پس دولت هم استقبال کند.

پاتک مخابرات به شورای رقابت
تلفن های شورا و مرکز ملی رقابت قطع شد

در پی اعلام رأی محکومیت شرکت مخابرات به ارتکاب رویه ضد رقابتی در 
افزایش تعرفه تلفن ثابت از سوی شورای رقابت، شرکت مخابرات تلفن های 

مرکز ملی رقابت را قطع کرد.
به گزارش مهر به نقل از مرکز ملی رقابت، شرکت مخابرات ایران در یک اقدام تأمل برانگیز 
و به دلیل اصرار شورای رقابت بر استیفای حق مردم در مقابله با افزایش غیرقانونی تعرفه تلفن 
ثابت، اقدام به قطع تمامی خطوط ارتباطی شورا و مرکز ملی رقابت کرد.گفتنی است در پانصد و 
نوزدهمین جلسه شورای رقابت در ۱۷ آبان ماه، شورای رقابت پیرو وصول شکایات در خصوص 
اجرا نشدن مفاد مصوبه ۵۰۹ شورای رقابت با موضوع درج مبالغ اضافی در قبوض تلفن ثابت 
و اخذ آن از مشترکین، رأی به محکومیت شرکت مخابرات در ارتکاب رویه ضد رقابتی داده و 
برای توقف اجرای این تصمیم غیرقانونی، از قوه قضائیه و سازمان بازرسی کل کشور درخواست 
رســیدگی کرده است. علی رغم این موضوع، متأسفانه تاکنون مقابله ای با رویه ضد رقابتی و 

انحصاری شرکت مخابرات صورت نگرفته و اخذ وجه غیرقانونی از مشترکین ادامه دارد.

روز شلوغ سازمان بورس و وزارت اقتصاد؛
رفت و برگشت عشقی 

دیروز هر چند اخبار منتشر شده حاکی از استعفای کتبی عشقی و موافقت 
وزارت اقتصاد بود که مدیر روابط عمومی سازمان بورس، در صفحه توییتر 
خود اعلام کرد، اعضای شــورای عالی بورس با اســتعفای مجید عشقی 

مخالفت کرده است.
به گزارش اقتصادآنلاین، دیروز خبرهایی در خصوص استعفای مجید عشقی از ریاست سازمان 
بورس مطرح شد. در ابتدا گفته می شد که وزارت اقتصاد با این استعفا موافقت کرده است و در 
جلسه شورای عالی بورس، محمد رضوانی فر، مدیر عامل پیشین شستا جایگزین عشقی شده 
است.با این وجود، محمد هادی سلیمی زاده، مدیر روابط عمومی سازمان بورس در صفحه توییتر 
خود اعلام کرد که اکثریت شورای عالی بورس با استعفای دکتر عشقی مخالفت کرده است.

خبرهای رسیده به اقتصادآنلاین حاکی از این است که دلیل استعفای رییس سازمان بورس، 
فشار برخی نمایندگان مجلس بوده است که با مخالفت وزارت اقتصاد و شورای عالی بورس 

همراه بوده است.

سازمان حمایت: شوینده ها گران نخواهد شد
سرپرست سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان گفت: هیچ تصمیمی 
مبنی بر افزایش قیمت محصولات شوینده در سازمان حمایت مصرف کنندگان و 

تولیدکنندگان وجود ندارد.
به گزارش تسنیم، اخیراً علم بیگی رئیس هیئت مدیره انجمن صنایع شوینده اعلام کرده است: »با 
توجه به افزایش هزینه های تولید در سال جاری، تولیدکنندگان درخواست افزایش ۴۵درصدی قیمت 
شــوینده ها را داشته اند اما در سال جاری یک بار با ۲۵ درصد افزایش قیمت موافقت شده است«.وی 
گفته است: اردیبهشت امسال هنوز مجوز افزایش باقیمانده درخواست تولیدکنندگان صادر نشده است و 
فعلًا از شرکت ها خواهش کرده ایم با همین شرایط به تولید ادامه دهند تا همزمان رایزنی ها برای تغییر 
قیمت ها انجام شود.حسین فرهیدزاده سرپرست سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان در رابطه 
با اظهارات این مقام مسئول در انجمن صنایع شوینده، با اعلام اینکه هنوز هیچ درخواستی برای افزایش 
قیمت به سازمان حمایت ارسال نشده است به تسنیم می گوید: در جلسه اخیر ستاد تنظیم بازار ما برای 
جلوگیری از افزایش هزینه های تولید برای شوینده ها مصوب کرده ایم که مواد اولیه پودر شوینده ۱۰ 
درصد کاهش قیمت پیدا کند.وی افزود: با این مصوبه بعید است که شاهد افزایش قیمت شوینده ها باشیم. 
فرهیدزاده تصریح کرد: هیچ تصمیمی مبنی بر افزایش قیمت محصولات شوینده در سازمان حمایت 

مصرف کنندگان و تولیدکنندگان وجود ندارد.

سقف خرید با کارت های بانکی ۲ برابر شد
حداکثر تراکنش خرید روزانه از هر کارت متعلق به مشتری حقیقی مبلغ یک میلیارد 

ریال تعیین شد.
به گزارش بازار، با توجه به سی و یکمین صورتجلسه مورخ ۱۴۰۱/۰۷/۲۳ هیات عامل بانک مرکزی 
در خصوص موضوع ماده ۱۲ دستورالعمل شفاف سازی تراکنش های بانکی اشخاص موضوع بخشنامه 
مورخ ۱۴۰۰/۱۱/۱۱(، حداکثر تراکنش خرید روزانه از هر کارت متعلق به مشتری حقیقی مبلغ یک میلیارد 
ریال تعیین شد.لازم به ذکر است که سقف مبلغ ارسال کارت بانکی، چه کارت خوان و چه درگاه پرداخت 

پانصد میلیون ریال بود و به یک میلیارد ریال رسیده و دو برابر شده است.

بازگشت کارت های ملی اجاره ای به بازار ارز
در بازار تهران قیمت دلار در محدوده ۳۴ هــزار و ۹۰۰ تا ۳۵ هزار و ۳۰۰ تومان 
در نوسان بود. در نهایت هم قیمت یکشنبه مثل شنبه بسته شد اما در بازار هرات 
نرخ نسبت به شنبه ۲۰۰ تومان بالاتر بود. معامله گران اعتقاد داشتند نرخ هرات با 
تهران همخوان نیست. از نگاه آن ها دلیل آن هم کاهش عمق بازار تهران بواسطه 

برخوردهای انتظامی و قضایی بوده است.
هرچقدر در بازار آزاد، روند کم رمق و کم حجم بود، در بازارهای رســمی شور و حرارت بالایی داشت. 
قیمت دلار متشکل در روز یکشنبه ۳.۹ درصد بالا رفت. با این افزایش، دلار متشکل وارد کانال ۳۱ شد. 
در مقابل قیمت یورو در این بازار ۲.۲۷ درصد ارزان شد. درحالیکه یوروی متشکل از دلار ارزانتر بود، در 
بازار توافقی این روند برعکس اســت. یورو توافقی ۳۴ هزار و ۸۰۰ تومان و دلار توافقی در ۳۳ هزار و 
۲۰۰ در معامله بود. که اینجا شاهد اختلاف ۱۶۰۰ تومانی به نفع یورو هستیم، درحالیکه در بازار متشکل 
یورو ۱۸۰۰ تومان ارزانتر از دلار بود.این تنها بخش ناهمخوان در بازار ارز نیست. فاصله قیمت دلار توافقی 
با بازار آزاد هم به ۱۵۰۰ تومان رسیده است. این شکاف ۱۵۰۰ تومانی موجب شده است اجاره کارت ملی 
با وجود مسایل مالیاتی، مجددا رونق بگیرد. هر کارت ملی بین ۵۰۰ تا ۹۰۰ هزار تومان در بازار یکشنبه 
اجاره داده می شود. در بازار ارز یکشنبه یک اتفاق جالب افتاده بود. ناهمخوانی بازارها موجب شده است 
عده ای از معامله گران در تهران دلار بخرند، در ترکیه به لیر تبدیل کنند و در این چرخه روی هر دلار 
حدود ۲۰۰۰ تومان ســود ببرند. معامله گران می گویند دلار ۳۵ تومانی در تهران و تبدیل آن به لیر در 
ترکیه به واسطه به هم خوردن نسبت ها است. به گفته آن ها فروش دلار در ترکیه بر پایه ریال بیش از 
۳۷ هزار تومان است.مشاهدات میدانی نشان می دهد سکه فروشان در بازار زیاد شده اند . این افزایش شمار 
سکه فروش ها خیلی عجیب است. برخی معامله گران کهنه کار تصور می کنند سکه فروشان جدید پوششی 
هستند و کارگزاران سکه فروشی های قدیم، بواسطه بحث های مالیاتی از طریق رصد گردش حساب. از 
نگاه آن ها سکه فروشان پوششی، گردش حساب سکه فروش های کهنه کار را پایین می آورند. آخرین نکته 
بازار هم قیمت بالاتر سکه رفاه از بازار بود. سکه رفاه در معاملات یکشنبه ۱۶ میلیون ۵۰۰ هزار قیمت 

خورده است درحالیکه سکه در بازار ۱۶ میلیون و ۳۵۰ هزار تومان در معامله بود.

اخبار کوتاه 

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی گفت: متاسفانه 
مسئولان اجرایی در وزارت راه و شهرسازی عملکرد قابل قبولی 

در ساخت مسکن و اخذ مالیات از خانه های خالی ندارند.
اصغر سلیمی در گفت وگو با ایسنا درباره وضعیت بازار مسکن، بیان کرد: رئیس 
جمهور در ابتدای دولت این وعده را دادند که سالیانه یک میلیون واحد مسکونی 
که در قانون جهش تولید مسکن پیش بینی شده است می سازد و در اختیار مردم 
قرار می دهد اما به نظر می رسد با دست فرمانی که مجریانی این حوزه در حال 
حرکت هستند ساده ترین راه پاک کردن صورت مسئله است، با ادامه روند فعلی 
در ساخت مسکن باید مجریان این قانون دو صفر از ۴ میلیون واحدی که قول 
ساخت آن را برای ۴ سال داده بودند، کم کنند تا بتوانند به تعهدات خود عمل کنند.

مالیات قابل توجهی از خانه های خالی اخذ نشده است
این عضو کمیسیون اقتصادی مجلس در ادامه اظهار کرد: از سوی دیگر مجلس 
قانون اخذ مالیات از خانه های خالی را نیز مصوب کرده است اما تاکنون اقدام قابل 

توجهی برای گرفتن مالیات از خانه های خالی انجام نشده است.

 قیمت مسکن در کلانشهرها از شهرهای گران دنیا
 بالاتر رفته است

نماینده مردم سمیرم در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه به جرأت می توانم 
بگویم تا به امروز حتی یک واحد مسکونی در منطقه ما ساخته نشده است، تصریح 
کرد: با روند فعلی که دوستان در وزارت راه و شهرسازی در حال فعالیت هستند، 
انتظار نمی رود که شعار دولت در حوزه مسکن محقق شود. وی ادامه داد: امروز ما 
شاهد رکود بی سابقه ای در بازار مسکن هستیم. قیمت مسکن در تهران و برخی از 
کلانشهر ها از برخی شهرهایی که در سطح دنیا در بحث گرانی مسکن پیشرو بوده 
اند، بالاتر رفته است. سلیمی در پایان تاکید کرد: ما از یک طرف می گوییم نزدیک 
به ۲ میلیون واحد مسکونی وجود دارد اما از سوی دیگر آنها را ساماندهی نکرده 
ایم. اگر تا به امروز حداقل ۵۰۰ هزار واحد مسکونی خالی از این رقم ۲ میلیونی را 
وارد بازار کرده بودیم خیلی از چالش های بازار حل می شد. در ساخت مسکن نیز 
اگر حداقل ۱ میلیون از این ۴ میلیون واحد مسکونی ساخته می شد امروز بخشی 

از مشکلات حل شده بود.

یکی از نمایندگان مجلس گفت: قرار است ۱۰ نفر از بدهکاران مالیاتی در 
کشور معرفی شوند.

به گزارش تجارت نیوز، رئیس کمیســیون اصل ۹۰ قانون اساسی مجلس دیروز در نشست 
خبری با اشــاره به اعلام اسامی بدهکاران بانکی و بدهی مالیاتی کلان در کشور اظهار کرد: 
قرار است ۱۰ نفر با بدهکاری مالیاتی بالا معرفی شوند، درخصوص بدهکاری های بانکی هم 
اقداماتی داشتیم و بانک ها گزارش های خود را ارسال کردند بعضی از این افراد بیش از ۲۰ سال 
مالیات پرداخت نکرده اند و اگر مالیات خود را پرداخت نکنند از ابزار های مختلف استفاده خواهیم  
کرد.نصرالله پژمانفر در بخش دیگری از سخنان خود به مشکلات شهری مشهد اشاره کرد و 
افزود: جریانات رانتی به بهانه توسعه شهر اتفاقات ناگواری را در کمربند جنوبی مشهدرقم زدند که 
خوشبختانه جلو آن گرفته شد.پژمانفر افزود: به شدت مخالف بلندمرتبه سازی در این منطقه از شهر 
هستیم، لذا با تصمیمات ملی که صورت گرفته شد، دیگر چیزی به عنوان کمربند جنوبی و مسیر 
تردد خودرو نخواهیم داشت و اگر اتفاقی بیفتد جلو بازگشایی آن را خواهیم گرفت. وی در بخش 
دیگری از سخنان خود به موضوع آب مشهد اشاره و تصریح کرد:سیاست های غلط در حوزه 
آب باعث شده دشت مشهد با بحران جدی روبه رو شود که به همین منظور کارگروهی در حوزه 
دشت مشهد شکل گرفته است. در حوزه »کشف رود« مشهد نیز شهرداری باید به سرعت نسبت 
به راه اندازی تصفیه خانه اقدامات خود را انجام دهد. امروز مداخلات دولت در کار های مختلف نه 
تنها بهتر نکرده بلکه کار ها را پیچیده کرده و موضوع آب هم یکی از همین مسائل است.نماینده 
مردم مشهد و کلات هشدار داد: با توجه به شرایط موجود وضعیت تابستان مشهد، تابستان 
سختی پیش رو خواهد بود. با ترکمنستان گفت وگو شده تا از سد دوستی برداشت کمی داشته 
باشند و ما به ازای آن خدمات دیگری ارائه خواهیم داد.نصرالله پژمانفر گفت: مسائل کشف رود باید 
به صورت شفاف به مردم اعلام شود و اگر کوتاهی صورت بگیرد از طریق کمیسیون اصل۹۰ 

به عنوان کوتاهی استانداری ورود خواهیم کرد. 

نظری عضو کمیسیون اقتصادی مجلس با بیان اینکه تحقیق و 
تفحص از سازمان تامین اجتماعی به کمیسیون اجتماعی ارجاع 
داده شده است، گفت: تا به امروز هم این کمیسیون در رابطه با 

این تحقیق و تفحص کاری نکرده است.
سید غنی نظری در گفت و گو با بازار، با اشاره به سرنوشت تقاضای تحقیق 
و تفحص از ســازمان تامین اجتماعی گفت: زحمات زیادی برای به سرانجام 
رساندن تحقیق و تفحص از سازمان تامین اجتماعی از سوی نمایندگان کشیده 

شد.
وی تاکید کرد: در حال حاضر هیئت رئیسه تحقیق و تفحص از سازمان تامین 
اجتماعی هم تشکیل شده است با این حال این طرح را به کمیسیون اجتماعی 
مجلس ارجاع داده بودند و متاسفانه برخی از اعضای این کمیسیون هم دوستی 
با سازمان تامین اجتماعی دارند و تا به امروز هم این کمیسیون در رابطه با این 

تحقیق و تفحص کاری نکرده است.
این نماینده مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه کمیسیون اقتصادی به وزارت 

اقتصاد نزدیک است، بیان کرد: از این رو اگر تحقیق و تفحصی در زمینه وزارت 
اقتصادی به کمیسیون اقتصادی مجلس ارجاع شود، نتیجه ای نخواهدگرفت و 

باید اینگونه طرح ها به کمیسیون های دیگری ارجاع شود.
عضو کمیسیون اقتصادی مجلس بیان کرد: در حال حاضر تحقیق و تفحص از 
سازمان تامین اجتماعی به کمیسیون اجتماعی مجلس ارجاع شده و تاکنون هم 

هیچ اتفاق خاصی رخ نداده است.
وی با اشاره به محورهای اصلی تحقیق و تفحص از سازمان تامین اجتماعی 
بیان کرد: توزیع ناعادلانه امکانات درمانی از جمله محورهای مهم این تحقیق 
و تفحص است چراکه ما در یک بیمارستانی شاهد حضور پزشکان متخصص 

هستیم و اما در بیمارستانی دیگر یونیت دندانپزشکی وجود ندارد.
این نماینده مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: تبعیض در پرداخت حقوق از 
جمله سایر محورهای این تحقیق و تفحص قلمداد می شود. چرا باید بازنشسته 
تامین اجتماعی با بازنشسته اداره کار تفاوتی داشته باشد. متاسفانه ارقام دریافتی 

این دوبخش تفاوتی زیادی با هم دارند.

حــدود یک ماه پیش محمد مخبر مصوبه ورود و ترخیص یک هزار 
دســتگاه آمبولانس را ابلاغ کرده است.اما رئیس سازمان اورژانس 
گفته ۴ سال است که حتی یک دستگاه آمبولانس هم خریداری نشده 

و ناوگان درمانی کشو فرسوده است.
به گزارش اکوایران؛ روز شنبه رئیس سازمان اورژانس کشور در گفت وگویی اظهار 
کرده که حدود ۴ ســال است حتی یک دستگاه آمبولانس خریداری نشده است؛ بر 
این اسا عمر آمبولانس  هایی که در ایران وجود دارند، حداقل ۵ سال است. اما جعفر 
میعادفر  در اظهاراتی گلایه آمیز از فرسوده بودن دست کم ۳ هزار آمبولانس موجود 
در کشور با عمر  بیش از ۱۵ سال سخن گفت و تاکید کرد  حداقل ۳ هزار آمبولانس 
باید جایگزین شود تا بتوان نسبت به از رده خارج کردن آمبولانس های فرسوده اقدام 
کرد. این اظهارات مقدمه ای بود تا میعادفر در آستانه فصل بودجه، از مجلس و دولت 
بخواهد که توجه جدی به تامین آمبولانس در  سال ۱۴۰۲ داشته باشند.رئیس سازمان 
اورژانس کشور به خانه ملت گفت که حدود ۳ هزار و ۱۰۰ پایگاه داریم که هر پایگاه 
باید دارای یک آمبولانس باشد و هر سه پایگاه هم یک آمبولانس رزرو داشته باشد. 
هرچند ناوگان اورژانس کشور، به گواه اظهارات رئیس این سازمان فرسوده و نیازمند 
نوسازی است اما ۵ ماه پیش بود که وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی پیشنهاد 
صدور مجوز به این وزارتخانه برای ثبت ســفارش، ورود، ترخیص و شماره گذاری تا 
سقف یک هزار دستگاه آمبولانس اهدایی از سوی سازمان های بین المللی و خیرین 
جهت استفاده در پایگاه های اورژانس کشور را برای تصویب به هیات وزیران ارائه کرده 
بود؛ درخواســتی که در صورت تصویب در کابینه، واردات آمبولانس را بدون رعایت 
شرایط مقرر در ضوابط فنی واردات خودرو و بدون پرداخت حقوق ورودی و عوارض 
گمرکی و معاف از مالیات بر ارزش افزوده میسر می کرد.این تقاضا شهریور ماه، موافقت 

هیئت دولت را به دست آورد و به این ترتیب، صدور مجوز برای ثبت سفارش، ورود، 
ترخیص و شماره گذاری تعداد یک هزار دستگاه آمبولانس اهدایی سازمان های بین 
المللی و خیرین جهت استفاده در پایگاه های اورژانس کشور، بدون رعایت شرایط مقرر 
در ضوابط فنی واردات خودرو و بدون پرداخت حقوق ورودی و عوارض گمرکی و معاف 
از مالیات بر ارزش افزوده و با رعایت سایر قوانین و مقررات مربوط، صادر شد؛ مجوزی 
که ۱۶ مهر ۱۴۰۱، از سوی معاون اول رئیس جمهور  ابلاغ شد.در صورتی که هزار 
دستگاه آمبولانس اهدایی به کشــور ترخیص شود، نیاز بیش از ۳۰ درصد اورژانس 
برای جایگزینی آمبولانس های فرسوده تامین خواهد شد که ترخیص این آمبولانس 
ها  معاف از حقوق گمرکی و مالیات هستند. از سوی دیگر، در تاریخ ۱۲ مهر امسال 
سخنگوی اورژانس با اعلام اینکه ۵ هزار و ۵۰۰ دستگاه آمبولانس در کشور فعالیت 
می کنند، گفته بود که مجوز خرید هزار دستگاه آمبولانس به سازمان اورژانس کشور 
از ســوی دولت سیزدهم و مجلس شورای اسلامی داده شده است. طبق گفته های 
مجتبی خالدی به رادیو گفت وگو، بعد از این تصمیم بلافاصله تیم کارشناسی در سازمان 
اورژانس کشور تشکیل و استاندارد های اورژانس نیز متناسب با شرایط کشور طراحی 

شده تا این خرید هرچه سریع تر انجام شود. 
تکلیف بودجه ای دولت برای خرید آمبولانس

با این حال، اظهارات گلایه آمیز روز گذشته معیدفر رئیس سازمان اورژانس در شرایطی 
مطرح شده که از ابلاغ معاون اول رئیس جمهور برای ورود و ترخیص هزار دستگاه 
آمبولانس بیش از یک ماه می گذرد. گلایه های معیدفر، عجیب نیست. نگاهی به 
قانون بودجه ســال ۱۴۰۱ و گلایه همزمان معیدفر از عدم خرید حتی یک دستگاه 
آمبولانس در چهار ســال گذشته نشان می دهد که تا آبان امسال که ۸ ماه از سال 
گذشــته، هنوز ارقام بودجه های برای خرید آمبولانس، به ســازمان اورژانس کشور 

تخصیص نیافته است. بر اساس بند د تبصره ۳ قانون بودجه امسال، دولت در سال 
۱۴۰۱ اجــازه دارد از محل درآمدهای حاصل از اجرای قانون هدفمندی یارانه ها، ۲ 
هزار میلیارد تومان را به سازمان اورژانس کشور و هلال احمر جهت تجهیز ازجمله 
خرید آمبولانس اختصاص دهد.از سوی دیگر، به دولت تکلیف شده تا بر اساس تبصره 
۳ قانون بودجه امسال، از محل تأمین مالی خارجی )فاینانس( مبلغ دویست میلیون 
)۰۰۰ /۰۰۰ /۲۰۰( یورو را صرف خرید دستگاههای آتش نشانی و نردبان هیدرولیک 
بلندمرتبه و آمبولانس برای شهرداری های کشور، آمبولانس برای جمعیت هلال احمر 
و سازمان اورژانس کشور و ماشین آلات راهداری برای وزارتخانه های راه و شهرسازی 
و کشور و تجهیز گروههای امداد و نجات هزینه کند. این ارقام، غیر از ردیف بودجه ای 

است که برای سازمان اورژانس کشور در نظر گرفته شده است.
تولید داخلی آمبولانس

از سوی دیگر، موضوع تولید آمبولانس هم مطرح است. سوم شهریورماه امسال، وزیر 
بهداشــت، درمان و آموزش پزشکی در حاشیه آیین بهره برداری از پایگاه ها و ناوگان 
اورژانس کشــور خبر داده بود که تا پایان سال هزار آمبولانس کمک دار وارد کشور 
می شود. بهرام عین اللهی گفته بود، با کمک ایران خودرو می توانیم نیاز بیمارستان ها 
به آمبولانس را با اتکا بر توان داخل حل کنیم. همچنین مهدی خطیبی، مدیرعامل 
گروه صنعتی ایران خودرو نیز در این مراسم اظهار کرده بود که در ۲ دهه اخیر ۳ هزار و 
۹۳۰ دستگاه آمبولانس تولید شده که ایران خودرو برای تولید ۲ هزار دستگاه آمبولانس 
ون و بیش از ۱۰۰ دستگاه اتوبوس آمبولانس برنامه دارد. گرچه برخی از کارشناسان 
و حتی مدیران ارشد صنعتی اعتقاد دارند آمبولانس یک خودرو پیچیده درمانی است 
 و ســازندگان خودرو در ایران نشــان داده اند که توان ساخت مطلوب آن را ندارند و 

نمی توان با تغییرات ظاهری یک خودرو مدعی ساتخت آمبولانس شد

عضو کمیسیون اقتصادی:

رئیس کمیسیون اصل 90 قانون اساسی مجلس:

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس مطرح کرد

ماجرای مصوبه آمبولانسی مخبر: 

 با دست فرمون فعلی مسئولان وعده های دولت
 برای ساخت مسکن بر زمین می ماند

بدهکاران مالیاتی معرفی می شوند

 تحقیق از سازمان تامین اجتماعی 
زیر سایه دوستی کمیسیونی

ناوگان درمانی کشور فرسوده تر شد

پژو۲۰۶ هاچ بک، پژو۲۰۷ هاچ بــک، پژوپارس، جک جی۴، 
دیگنیتی پرایم، فیدلیتی پنج نفره و شاهین هفت خودرویی هستند 

از ۲ تا ۳۰ میلیون تومان طی یک هفته گران شدند.
مناقشه در خصوص واردات خودرو هنوز به اتمام نرسیده است که وزارت صمت 
کشــمکش جدیدی در خصوص بازگشت خودروسازان فرانسوی ها آغاز کرده 
است. اواسط هفته گذشته این وزارت خبر عدم ورود فرانسوی ها را اعلام کرد، اما 
طی هفته جاری مجدد نظر وزارت صمت تغییر و ورود فرانسوی ها را مشروط به 
پرداخت غرامت کرده است.اخبار متفاوت و متغیر از وزارت صمت در بازار خودرو 
فقط رفتار هیجانی برای مشتریان و سودجویان را ایجاد می کند. بازار خودرو مانند 
گذشــته مسیر رکود را طی می کند، تفاوت شرایط فعلی این بازار با گذشته در 
جهش های قیمت بدون معامله برای برخی از برندها است. رشد قیمت برخی از 

خودروها روی سایر محصولات به ویژه تولیدات داخلی اثر گذار است.
گرانی سه میلیون تومانی ۲۰۶

پژو ۲۰۶ تیپ۲ این روزها به عنوان یکی از خودروهای پر فروش گروه صنعتی ایران 
خودرو محسوب می شود، این خودرو جز یکی از محصولات مورد علاقه مصرف 
کنندگان حقیقی است. این خودرو اواخر هفته گذشته با بها ۳۲۶ میلیون تومان مورد 
معامله قرار می گرفت، ولی امروز قیمت این خودرو بیشتر از ۳۲۹ میلیون تومان است. 
افزایش بها سه میلیون تومانی نشان از رشد قیمت این خودرو در روزهای آینده دارد.

پژو۲۰۷ گران تر شد
پــژو۲۰۷ هاچ بک مجهز به فرمان برقی یکــی از خودروهای مورد انتخاب 
مشتریان و البته سودجویان در بازار آزاد است. تقاضا نسبت به عرضه برای این 
محصول بسیار بیشتر است و گروه صنعتی ایران خودرو نیز برای فروش ۲۰۷ به 

بازار ناچار به برگزاری قرعه کشی هستند. پژو ۲۰۷ هاچ بک با فرمان برقی اوایل 
هفته گذشته با بها ۴۴۴ میلیون تومان معامله می شد. ولی قیمت این خودرو دیروز 
به بیشتر از ۴۴۶ میلیون تومان رسید، رشد قیمت این خودرو نشان از افزایش مجدد 

گرانی آن در بازار آزاد دارد.
رشد ۵ میلیونی قیمت پژو پارس

پژو پارس مجهز به موتور تیو۵ یکی از خودروهای مورد علاقه مشتریان در بازار 
آزاد است، این سدان پژو را می توان جز سدان های پر فروش گروه صنعتی ایران 
خودرو در بازار داخل معرفی کرد. پژو پارس مجهز به موتور تیو۵ اوایل هفته گذشته 
با بها ۳۳۵ میلیون تومان در بازار معامله می شد، اما امروز قیمت این خودرو بیشتر 
از ۳۴۰ میلیون تومان شده است. رشد قیمت ۵ میلیون تومانی این خودرو گویایی 

افزایش بها آن طی روزهای آینده در بازار آزاد است.
جک جی ۴ ارزش خرید دارد؟

جک یکی از برندهای معتبر در بازار خودرو کشور است، برندی که از بدو ورود به 

بازار ایران توانسته برای خود جایگاه مناسبی ایجاد کند. جک دو محصول سدان 
به بازار کشور عرضه کرد یکی از آن ها به دلایل عدیده سازمان ملی استاندارد با 
توقف تولید همراه شد. اما، محصول سدان دیگر این برند یعنی جی۴ همچنان در 
خط تولید قرار دارد، با چشم پوشی از ضعف فنی این خودرو، جی۴ تا اوایل هفته 
گذشته با قیمت ۵۲۰ میلیون تومان معامله می شد. اما قیمت این خودرو امروز به 
بیشتر از ۵۳۰ میلیون تومان رسیده است. رشد قیمت ۱۰ میلیون تومانی منجربه 
تردید مشتریان در خرید این محصول باتوجه به بها ۵۳۰ میلیون تومانی آن است.

دیگنیتی ۱۰ میلیون تومان گران شد
دیگنیتی پرایم یکی از خودروهای کراس اوور چینی بازار داخل کشــور است، 
برخلاف تصور مدیران گروه بهمن عرضه این محصول به بورس نتوانست سبب 
کاهش قیمت انین خودرو شود. دیگنیتی پرایم اواخر هفته گذشته با قیمت یک 
میلیارد و ۴۲۰ میلیون تومان در بازار آزاد معامله می شد، ولی قیمت این خودرو 
امروز به بیشتر از یک میلیارد و ۴۳۰ میلیون تومان رسیده است. رشد قیمت ۱۰ 
میلیون تومانی این خودرو نشان از ادامه داشتن رشد قیمت این کراس چینی در 

بازار است.
فیدلیتی چند؟

فیدلیتی یکی از محصولات کراس اوور جدید صنعت خودرو ایران اســت که 
طی همکاری با چینی ها در داخل کشور مونتاژ می شود. این خودرو چینی در 
تیپ پرایم پنج نفره در بازار آزاد توانسته برای خود سهم قابل توجهی ایجاد کند. 
به دلیل ممنوعیت در امر واردات این خودرو پنج نفره را به یکی از موج سواران 
گرانی در بازار آزاد تبدیل کرده اســت. فیدلیتی پنج نفره تیپ پرایم اواخر هفته 
گذشته با بها یک میلیارد و ۲۷۰ میلیون تومان در بازار آزاد معامله می شد، اما امروز 

قیمت این خودرو به بیشتر از یک میلیارد و ۳۰۰ میلیون تومان رسیده است. رشد 
۳۰ میلیون تومانی قمیت این خودرو در بازار نشان داد که بورس هیچ تاثیری در 
کاهش بها این محصول نداشته و برخلاف اصرار مدیران این خودروساز در حال 

رشد قیمت است.
کاهش اختلاف بها شاهین

شاهین جدیدترین محصول گروه خودروسازی سایپا است، این خودرو یکه تاز 
کاهش اختلاف بها کارخانه و بازار است. طی یک ماه گذشته خودرو شاهین در 
بازار آزاد با ثبات قیمتی همراه بوده است و همین موضوع در کارخانه نیز مشهود 
است. خودرو شاهین به عنوان نخستین محصول صنعت خودرو پس از چهارسال 
بدون قرعه کشی به مشتریان تحویل داده می شود، بها این خودرو امروز در بازار 

۳۷۵ میلیون تومان و در کارخانه ۳۴۵ میلیون تومان است.
گرانی در بازار ادامه دارد؟

افزایش قیمت خودرو به صورت روز افزون به دلیل اخبار متنوع و متناقض وزارت 
صمت در بازار ادامه دارد. از ســویی، برخی از شــرکت های خودروساز به دلیل 
بازارسازی و دفاعیات مختلف در خصوص عرضه خودرو به بورس، زمینه لازم 
برای گرانی خودرو را مجدد در بازار فراهم کرده است. رشد قیمت به دلیل عدم 
تعادل عرضه و تقاضا در بازار رخ می دهد که معمولا نسبت به آن از سوی برخی 
از تولیدکنندگان نقدهای اشــتباهی انجام می شود. از زمان عرضه خودروها در 
بورس هیچ یک از محصولات وارد شده به بورس کالا رنگ کاهش قیمت در 
بازار خودرو به خود ندیده اســت. بنابراین تازمانی که واردات خودرو انجام نشود، 
یکه تازی برخی از چینی های بلند قامت در بازار آزاد فقط سبب افزایش قیمت 

خودرو خواهد بود.

رشد قیمت با دست پخت بورس ادامه دارد
گرانی 30 میلیون تومانی در بازار خودرو


